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Zápis schůze Předsednictva 
a Výkonného výboru 
 

Přítomni: online přes Teams 

Předsednictvo – 2, 2 omluven 

Výbor – 5, 2 omluveni (výbor je usnášení schopný) 

Hosté – 0 

Informace o stavu dotací 
Grantová komise města Police nad Metují doporučila klubu dotace na provoz stěny a 30. let klubu 14500,- 

a na závody Open a Pohárek 7000,-. 

Požádáno o dotaci ČHS na údržbu skalních oblastí a na soustředění kroužku mládeže. Ještě není 

vyhodnoceno. 

Příprava Členské konference per rollam 
Předseda oslovil členskou základnu s formulářem, kde se mohli členové vyjádřit k bodům, které jsou 
standartní součástí Členské konference. Odpovědělo 31 členů. 
Členské příspěvky – 97% je pro zachování stávající výše.  Výbor odsouhlasil termín zaplacení do 30.4.2021. 
Návrh akcí klubu – všechny navržené tradiční akce získali více než 50% podporu. Všechny se zapracují tedy 
do usnesení a následně se začne příprava na nejbližších. 
Další témata do diskuze  - změna cest na stěně, připravit další sranda závod, vsadit eurojacpot, open 
jindy, 30. let rok poté. S ohledem na možnou dotaci bude mezi akce doplněno setkání k 30.letům klubu. 
Eurojacpot se zamítá a závody na stěně na podzim jsou otevřené. Změna cest se prozatím neplánuje, 
z důvodu nulové vyhlídky na otevření ještě na jaře. 
Předseda zapracuje body z ankety do usnesení a rozešle k odsouhlasení výboru. Poté společně s ostatními 
dokumenty rozešle členům ke hlasování. 

Ostatní 
Byli jsme požádáni o zapůjčení chytů na bouldrovku v Ádru. V rámci gesta dobré vůle nabídneme staré 

nepoužívané chyty k zapůjčení či odprodeji. Sanka domluví schůzku.     

 

V Polici nad Metují dne 12.3.2021         zapsal: Tomáš Hornych 
 


